
KADROVSKE SPREMEMBE V LDS
Predsednik Liberalne demokracije Slovenije v občini Lj. Moste-Polje je

postal g. Gregor Feist. Pred tem je bil podpredsednik občinske LDS. Profesi-
onalno se ni nikoli ukvarjal s politiko. Kot sam pravi, izhaja iz krute realnosti
- iz gospodarstva, kar si šteje v dobro, saj odslej lahko zastopa tako gospodar-
ske kot politične interese. Je inženir elektrotchnike, zaposlen pa je v eni
največjih računalniških hiš v Sloveniji, v Hermesu Plus. Stanuje v Štepanjski
vasi, je poročen in oče enega sina. Ker je težko dosegljiv, smo ga obiskali
v podjetju med malico in mu postavili nekaj vprašanj.

Pred kratkim so se štiri stranke
združile v Liberalno demokracijo Slo-
venije. Ali je glede na to dejstvo pri-
šlo v vaši občinski organizaciji LDS
do kakšnih sprememb?

Do samih organizacijskih spre-
memb še ni prišlo. Do njih bo prišlo
po volitvah v lokalno samoupravo, ko
se bo tnestna organizacija oblikovala
enotno, ker se bo pač tudi mesto obli-
kovalo kot enotna občina. Z združi-
tvijo so se ustanovne stranke kadrov-
sko in organizacijsko okrepile, tako
da bomo bolj uspešno uresničevali
program Liberalne demokracije Slo-
venije. Kar se tiče kadrovskih spre-
memb na občinski ravni, je Marjan
Cerar postal predsednik sveta stranke
in eden od podpredsednikov mest-
nega odbora LDS. Sam sem postal
predsednik občinske organiazacije
LDS.

Ali se je odnos vaše stranke do
sklica občinske skupščine spremenil?

Odnos do sklica občinske skupščine
se šele v zadnjem času postopoma
oblikuje, saj so dopusti komaj za
nami. Predsednik IS g. Brane Matja-
šec je v avgustu poslal pobudo za sklic
skupščine. Občinski izvršilni odbor je
na prvi seji 14. 9. med drugimi toč-
kami obravnaval tudi to vprašanje.
Takoj sem stopil v kontakt z ostalimi
strankami v občini in izrazil interes za
dogovarjanje o nakopičenih proble-
mih, o katerih bi morala razpravljati

skupščina. Verjetnost, da pridemo do
patnetnega dogovora. se je po zadnjih
izjavah Demosovih predstavnikov, da
se niso več pripravljeni pogovarjati,
precej zmanjšala. LDS se je priprav-
ljena udeležiti skupščine in odločati
o vseh predlaganih točkah, vendar je
potrebno poudariti, da je do same
blokade prišlo, ker ni bila uresničena
pobuda desetih poslancev DPZ o gla-

sovanju o zaupnici izvršnemu svetu.
Urbanistične probleme ureja izvršni
svet sam. Zaupnico je potrebno uvr-
stiti na prvo mesto zato, da preve-
rimo, ali je politika IS prava.

Kakšen program bo uveljavljala
stranka LDS v občini in mestu?

Na združitvenem kongresu strank
je bil sprejet program Liberalne de-
mokracije Slovenije. ki določa po-
membnejše točke razvoja naše
družbe. Iz njega bomo za naš lokalni
program prikrojili vse tiste zadeve, ki
se tičejo naše občine in mesta Ljub-
Ijane. Zagovarjali bomo reševanje ti-

stih problemov, ki se konkretno tičejo
naših občanov. Zdaj opravljamo ana-
lize, iz katerih bomo izluščili najbolj
žgoče probleme (npr. ekološke pro-
bleme in urejanje prostora).
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